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Inleiding
Wekelijks wordt uw raad bericht over de laatste stand van zaken betreffende de coronacrisis. Doel is 
dat u hiermee wordt geïnformeerd over de genomen acties in deze crisisbestrijding.  
Onderstaand een overzicht van de afgelopen week.

Kernboodschap

Heerderstrand en parkeerterrein Schaapskooi
Zoals u bekend is zowel het Heerderstrand als het parkeerterrein bij de Schaapskooi tot nader orde 
afgesloten. Ondertussen heeft het rijk vorige week een versoepeling van de maatregelen 
aangekondigd (routekaart). Ook zien we dat grote recreatiegebieden in de regio (o.a. strand Nulde 
en strand Horst) weer geopend worden/zijn. Deze ontwikkelingen zijn voor mij aanleiding geweest 
te bezien of ook de afsluiting van het Heerderstrand en het parkeerterrein bij de Schaapskooi weer 
opgeheven kan worden. Echter, gelet op de meest recente RIVM-cijfers voor Heerde vind ik het nog 
te vroeg voor deze stap. Uiteraard gaan we de ontwikkelingen de komende periode nauwgezet 
volgen om te bepalen wanneer een heropening wel aan de orde is. 

Jongerencentrum
Verder heb ik op het verzoek van het jongerencentrum besloten dat een opening voor 1 juni a.s. 
niet aan de orde is. Ook is het jongerencentrum gevraagd eerst een plan van aanpak op tafel te 
leggen waaruit blijkt op welke wijze zij de restricties geborgd heeft.
Een soortgelijk verzoek kwam uit het onderwijs om gebruik te maken van de gymzalen voor 
bewegingsonderwijs. Landelijk is het binnensporten tot nadere orde niet toegestaan. In het 
verlengde van deze lijn is er geen ruimte voor binnengym. Dit laat onverlet dat scholen in de 
openlucht bewegingsonderwijs kunnen geven. 

Thuiswerken blijft.
Ondanks de diverse versoepelingen heeft het kabinet ook opgeroepen om nog altijd zoveel mogelijk 
thuis te werken. Dit betekent dat ook onze ambtelijke organisatie voorlopig nog vanuit huis werkt. 
Daarbij wordt nadrukkelijk rekening gehouden dat deze situatie tot 1 september a.s. aanhoudt. Ook 
is pas een terugkeer naar het gemeentekantoor aan de orde, zodra het kantoor is aangepast en 
voldoet aan de 1,5 meter samenleving. Het MT bereidt dit momenteel voor.
Ook bestuurlijk is door zowel college als fractievoorzitters uitgesproken dat er voorlopig digitaal 
vergaderd wordt en nog niet fysiek. De ernstige situatie in Heerde nodigt namelijk niet uit om hierin 
voorop te lopen.
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Terrassen
Vanaf 1 juni a.s. komt er meer ruimte voor de horeca en kunnen de terrassen weer open (uiteraard 
met in acht neming van 1,5 meter afstand). Ter voorbereiding hierop is het college in gesprek met 
de horeca en de andere ondernemers om te bezien op welke wijze dit georganiseerd kan worden en 
wat het effect is op de openbare ruimte (pleinen en wegen) in onze winkelcentra. College streeft 
ernaar dat de ondernemers met een gedragen plan van aanpak komen.
De bedoeling is dat het college a.s. dinsdag hierin een besluit neemt.

Bijlagen:
n.v.t.


